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Від серця і до серця
ми прокладем стежинку, 

у кожного позичим 
любові на краплинку. 

І ось уже — дорога, 
по ній ітимуть люди. 

Краплинка до краплинки — 
з любові море буде.

Ми ключик доберемо 
до кожного серденька. 

Попросим милосердя 
насипати у жменьку. 

Зернята в колос повний 
піднімуться у краї, 

і нація духовні 
збиратиме врожаї. 

Від серця і до серця 
збудуємо місточок. 

Ми доброти попросим 
малесенький шматочок. 

Усім за ці щедроти 
сторицею воздасться, 

бо вміти дарувати — 
найвище в світі щастя.

Від серця і до серця 

Леся ВОЗНЮК

ЧИТАЙТЕ У ВИПУСКУ:
•Вчена рада ЗДІА – с. 2

•Конференція                   
Трудового колективу – с. 3
•Куріння заборонено – с. 5

•Про сектор 
працевлаштування та 

практики – с. 11
•Конференції, конкурси, 

виставки – с. 2, 4, 6, 7
•Клубне життя ЗДІА – с. 6

•Наші зірки – с. 8
•День Землі – с. 1 та 11

•Про милосердя – с. 9 та 12
•Готуємо по-весняному – с. 10

•Календар квітня – с. 10



У 2007 р. в Україні розпочато 
виконання Проекту Організації ООН 
з промислового розвитку (ЮНІДО) 
“Започаткування та функціонування 
Національної програми з більш 
чистого виробництва в Україні”. 

17 березня у академії відбулася 
зустріч з менеджером проекту ЮНІДО, 
керівником впровадження програми П. 
Швагер. Під час бесіди пані Петра дала 
оцінку роботі підприємств України, які 
були залучені до виконання пілотних 
проектів, зокрема використання 
енерго- та ресурсозберігаючих 
технологій при виробництві великого 
кранобудування, асфальтобетону. 
Вона підкреслила, що слід адаптувати 

новітні технології, закордонні 
розробки до умов України.

У зустрічі взяли участь 
викладачі кафедр ТЕ, ОНС, МО та 
ін. З пропозиціями під час зустрічі 
виступили Ю.П. Насекан, Г.Б. Кожемякін, 

ЗДІА ОФІЦІЙНО...
3 березня відбулося засідання Вченої ради ЗДІА, яке тривало майже дві години. 

Нічого дивного, адже на порядку денному було, окрім чотирнадцяти пунктів для 
обговорення, ще і декілька позапланових питань. Ну й, звісно, наш ректор, за його 
висловом, здійснив «приємну місію» — вручив  найстарішому викладачеві ЗДІА 
та кафедри МЧ Юрію Петровичу Галицькому атестат професора ЗДІА! До речі, 5 
березня Юрію Петровичу виповнилося 85 років! То ж вітаємо Вас, професоре! Далі 
засідання відбувалося відповідно до порядку денного.

Насамперед виступив ректор з приводу кількох об’єктивних і суб’єктивних 
фактів. Деякі наслідки висловленого колектив академії зможе оцінити вже зараз.

Далі звітували про наукову  діяльність наші стипендіати Кабінету міністрів 
України Т. О. Пожуєва та О. В. Шляга.

• Про підсумки зимової екзаменаційної сесії доповідав перший проректор Євген 
Якович Швець. 

• Про підсумки фінансової діяльності доповідала головний  бухгалтер Зоя 
Вікторівна Парапанова.

• Про представлення документів для присвоєння вченого звання доцента кафедри 
МБГ Марковій М. А. інформував присутніх вчений секретар Віталій Гаврилович 
Чуб.

• Про роботу ФЕЕ з питань якості підготовки студентів доповідав декан ФЕЕ 
Олександр Іванович Чепрасов. 

• Про рекомендацію до видання навчальних посібників з грифом МОНМС 
України інформував  перший проректор Є. Я. Швець.

• Про нові закони, прийняті Верховною Радою України, інформувала Вчену раду 
завідувач кафедри МО Валентина Григорівна Воронкова. 

• Про видання монографії; рекомендацію кандидатури д.т.н., проф. Ревуна М.П. 
на здобуття Державної премії в галузі науки і техніки 2011 року за роботу «Розробка 
та впровадження комплексу заходів економного легування та ресурсозбереження у 
виробництві спеціальних сталей»; висунення кандидатів на здобуття стипендії КМУ 
для молодих вчених на 2011 -2012 рр.; рекомендацію  для  вступу до  аспірантури; 
коригування   теми   кандидатської   дисертації; затвердження додаткової програми 
до кандидатського іспиту доповідав проректор з НПР М. Ю. Пазюк.

•  Про затвердження робочих навчальних планів на 2011-2012 н.р. доповідав 
також перший проректор Є. Я. Швець.

А потім члени Вченої ради академії попрямували до актової зали на святковий 
концерт та церемонію нагородження найкращих жінок ЗДІА!

Була присутня редактор газети «Академія» Н. Юсупова,
фотосесію провів М. Ніколаєв-молодший

18 березня в готелі 
«Інтурист» відбулась 
науково-практична конференція «Досвід 
впровадження проектів з чистішого 
виробництва на підприємствах  Запо-
ріжжя». Конференція проходила в 
рамках виконання програми ООН з 
промислового розвитку  «Створення і 
функціювання Національної програми 
більш чистого виробництва в Україні». 
Головна мета програми — залучити  
європейський капітал для 
оновлення технологічного 
устаткування Запорізьких 
підприємств для підви-
щення конкурентоздат-
ності національного про-
дукту.

Прикметна особливість 
програми — можливість 
впровадити інноваційні 
ідеї в галузях металургії, енергетики та 
охорони навколишнього середовища за 
кошти Євросоюзу спеціалістами ЗДІА.

В Україні в даному проекті взяли 
участь три організації — НТУУ КПІ, 

Вітаємо з  отриманням 
сертифікатів «Національних 
консультантів з  чистішого  
виробництва»  в ЗДІА:
1. Бєлоконь К.В.
2. Власова А.О.
3. Кожемякіна Г.Б.

Запрошуємо 
до співпраці 

перспективну 
молодь та 

досвідчених 
співробітників 

ЗДІА.

4. Лисака О.В.
5. Назаренко О.М.
6. Новокщонову О.В.
7. Румянцева В.Р.
8. Таратуту К.В.
9. Ярошенко Є.М.

Вінницький ПП «Марчук» та ЗДІА.
Особлива  подяка ректору ЗДІА проф. 

Пожуєву В.І., проректору з НПР проф. 
Пазюку М.Ю., завідувачу НДС Насекану 
Ю.П. за підтримку  цього проекту.


